
 

Vragen D66-fractie ex artikel 38 RvO inzake achterstanden levering hulpmiddelen en verbeterplan 

Hulpmiddelencentrum (HMC) 

1. Op welk moment is het college op de hoogte gesteld van de liquiditeitsproblemen bij het 

HMC? 

2. Kan het college aangeven wat de oorzaak is/ oorzaken zijn van het liquiditeitsprobleem bij 

HMC? 

3. De huidige contractperiode is op 1 mei 2019 met HMC gestart, na een 

aanbestedingsprocedure door de gemeenten Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en 

Zandvoort. En een paar maanden later zijn er ernstige liquiditeitsproblemen bij HMC. Kan het 

college aangeven hoe de aanbestedingsprocedure met HMC is verlopen? 

4. Kan het college aangeven wat de hoogte is van het voorschot dat is betaald aan het HMC? En 

kan het college aangeven of de uitstaande hulpmiddelen inmiddels zijn geleverd dan wel 

gerepareerd? 

5. Het college geeft aan dat er momenteel 64 Haarlemmers zijn die geen hulpmiddel kunnen 

ontvangen dan wel hun hulpmiddel gerepareerd kunnen krijgen. Kan het college aangeven 

op wat voor type hulpmiddelen deze Haarlemmers wachten? 

6. Kan het college aangeven in welke gevallen het niet mogelijk om de factuurbetaling van HMC 

over te nemen? En hoeveel Haarlemmers raakt dit? 

7. Het college geeft aan dat overstappen op andere leveranciers ingewikkeld, maar geeft 

tegelijkertijd aan dat er inmiddels een crisisteam is ingesteld, vanwege toenemende 

liquiditeitsproblemen. Werkt het college daarom ook aan een terugval scenario om de 

continuïteit te borgen? 

8. Indien er wel sprake is een terugval scenario met een andere leverancier, loopt de gemeente 

ook een financieel risico: de verwachting is dat de tarieven bij een nieuwe contractpartij 

zullen stijgen en daarnaast zal er met hen nieuwe afspraken gemaakt moeten worden over 

de overname van de hulpmiddelen die de gemeente zelf heeft aangeschaft. Kan het college 

aangeven (om en nabij) wat het financiële risico voor de gemeente is?  

9. Kan het college aangeven of er inmiddels een landelijk actieplan ter verbetering is? En kan de 

raad hierover geïnformeerd worden? 


